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Het college onderschrijft in dit verband het belang van blijvend leren van de 

gemeentelijke organisatie, maar wil zich niet op voorhand verbinden aan frequentie en 

vorm. Hoe wil het college in dit verband blijvend leren en verbeteren organiseren? 

 

Antwoord: 

In de bestuurlijke reactie van het college op het rapport van de Rekenkamercommissie hebben 

wij het belang onderkend van een voortdurende en continue investering in de kwaliteit van 

onze toegang. Dit doen wij al volop. Dit is een continu proces wat dagelijks plaatsvind. Dat is 

de reden waarom wij de aanbeveling van de rekenkamercommissie om dat specifiek iedere 

vier maanden met gegeven partners te organiseren, niet omarmen. 

 

 

 

 

 

  


